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J e g y z Ő k Ö n y v

Készült: To~das Község Képviselőtestülete 1995. április 27-én
megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Bifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász
György, Kunsági László, Turda Sándor, Zémann Géza kép
viselők,

Márki Ferenc jegyző,

Dr.Hamza Lászlóné iskola igazgató

Igazoltan távol: Dr.Pápai Péter,Rácz József képviselők,

Bejelentés nélkül távol: Vasvári Pál képviselő.

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapmtotta,
hogyaképviselőtestületiülés határozatképes. Javaslatot tett a
napirendi pontokra.

N a p i r e n d :

1./ Kitüntető címekről szóló rendelet megalkotása.
Előadó: J!'arkas János polgármester

2./ Kábel TV kiépítési lehetősége.

ElőadÓ: Farkas János polgármester

3./ Bejelentések, javaslatok.

I: Napirend tárgyalása

1./ Kitüntető címekről szóló rendelet megalkotása

A rendelettervezet mellékelve

Hozzászólások:

Dr.Hamza Lászlóné iskola igazgató - a tervezetet jónak tartja, bővebl

mint az iskola átal leadott tervezet. Szükségesnak tartja a rendelet

megalkotását.

Zémann Géza - külön előkészítő bizottságra nem volna szükség ajavas.
latok elbírálására ?

Kunsági László - a rendelettervezet kellően szabályozza a javaslatté.
tel rend~ét, az elbírálás szabályait.
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Farkas János polgármester - e rendelettel kellő formát tudunk adni
annak a formának, amely egy egyszerű köszönetnél többet jelent. A
kitüntető címek adományozására való javaslatot a polgármesternek
kellleadni, aki szükség esetén még egyeztethet és kellően elő~é

szített anyag kerülhet a testület elé.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangu szavazással

megalkotta =~Lé~~~~Lé~~~~L=~~~=~~~~~~~~~~=~=~~~~~~~~~=~~w~~~~é~

2./ Kábel TV ~iépítési lehetőségei

Farkas János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondja, hogy
a Vállalkozás A-Z-ig BT ügyvezetője felajánlotta a település kábel
Tv réndszerének kiépítését, amennyiben minimum 150 lakóház ezt igény.
li. Az előzetes felmérés alapján több mint 200 igény érkezett be a
hivatalhoz, ezért a szükséges szervezéshez, a lakosság igényének meg·
felelően - hozzákezdtünk. Végh Lajos ügyvezető részvételével az ig5n1
lők részére gyülést rendeztünk április 20-án, ahol az érdeklődők vá
laszt kaphattak kérdéseikre. Ezek után a konkrét szervezés is bein
dult az egyedi szerződéskötésekkel. Önkormányzatunk a munka elvég
zésének biztosítása érdekében szerződést köt a vállalkozóval,/ a szel
ződés tervezet mellékelve/.
Tekintettel arra, hogyavillanyoszlopok igénybevételére az önkormán1
zat köt szerződést az ÉDÁSZ-szal, felvetődik a kérdés, anyagilag já
ruljunk e hozzá a kábel tv hálózat kiépítés éhez.

Hozzászólások:

Cifka János - ha a vállalkozó minimum 150 igény es etén is vállja a
kiépítést, akkor a több mint 200 jelentkező esetén a kiéryítés költ
sége nem lehet veszteséges. E költségekben pedig a~ oszlopok igénybe·
vételi díja is szerepel. Ne adjon az önk8rmányzat erre pénzt.
A megállapodás többi részével egyetért.
Kunsági Lószló - a lakossági összegekből megépült hálózat önkormány
zati tulajdon legyen. Ha a lakossági hozzájár~lásokból a hálózat meg·
építhető, úgy a tulajdonjog szinte teljes egészében az önkormányzat é
kell legyen.
A megállapodás tervezettel és Cifka János ké8viselő javaslatával
egyetért.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület megbízta a polgármestej
hogy a kábel tv. hálózat kiépítése során a lakosságot és az önkormánJ
zatot képviselje.



II. Napirend után

3 /01-

Farkas János polgármester ismertette a Fejér Megyei Gyógys:zertár
Központ igazgatójának levelét, amelyben a a központ átalakulásához
szükséges döntést kért.
/határozat tervezet mellékelve/.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az alábbi hatá

rozatot hozta:

15/1995. /IV.27./ sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete ~egtárgyalta a Fejér
Megyei Gyógyszertári Központ vagyonából az 1991.évi
XXXIII. tv. alapján a Tordas KÖ3ségi Önkormányzat tu
jadonába kerülő vagyonrészek hasznosítására vonatkozó
javaslatot.
A képvIDselőtestület egyeté rt azzal, hogy a J!'e j ér Megyei
Vagyonátadó Bizottság határozata alapján a li'ejér l\!egyei
Gyógyszertári Központ tulajdonosi jogait gyakorló önkor
mányzatok a vállal8lDt gazdasági társasággá alakítsák át,
egyidejüleg a közös tulajdonukba kerülő - az önkormányza
tok kizárólagos tualjdonába kerülő gyógyszertárakat,
vagyontárgyakat nem tartalmazó - vagyonrészt a jogutód
gazdasági társaság rendelkezésére bocsássák.
A képviselőtestület úgy döntött, hogy a Fejér Megyei Va
gyonátadó Bizottság határozatával a települési önkormány
zatok közös tulajdonába kerülő vagyonból a Tordas községi
Önkormányzatot megillető tulajdoni hányadot a Fejér Meg~e

Gyógyszertári Központ átalakulásával létrejövő gazdasági
társaság rendelkezésére boosájtja, és ezzel a Tordas Köz
ségi Önkormányzatot a jogutód társaságban a tulajdoni
hányadának megfelelő arányú részvénycsomag kizárólagos
tulajdona ~esse meg.
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert, hogy
a Fejér Megyei Gyógyszertári Központ átalakulásával lét
rejövő gazdasági társaság alapító okiratát ír~a alá.
Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

Farkas János polgármester ismertette a Belügyminiszter levelét a
gazdasági stabilizációt szolgáló intézkedésekről.



M4rki Ferenc jegyző bejelentette, hogy a pedagógusok részére az

elmúlt évtizedekben biztosított közel 5 ha földterület sorsáról
a testületnek dönteni kellene. A föld jelenleg a Tordas-Gyúrói Mg-i
Szövetkezet használatában van, aki az eddigi gyakorlatnak megfelő

en nem tudja vállalni a művelést és év végén a pedagógusok kifize
tését. A földterület nagysága, a pedagógus létszám növekedése miatt
egy pedagógusra átlagban közel 700 n.öl földterület jut, amelyet nem
művelnek, hanem műveltetésre bérbe adják.
A pedagógus földek juttatásán eljárt az idő, javasolja a használati

jog megvonását.

Hozzászólások:

DrlHamza Lászlóné iskola igazgató nem ért egyet a javaslattal. A kev
fizetés mellé jól Jon az a pár ezer forint, amelyet a föld hozhat.

Erre a pedagógusknak szükségük van. Az önkormányzatnak nem tul nagy
haszon a bérbeadás, miért vonná ezt meg a pedagógus któl. Mégegyszer
beszélninkellene a tsz. elnökével ez ügyben.
Farkas János polgármester egyetért a javaslattal, közösen keress ég
fel a tsz. elnökét a pedagógus föld használata ügyében. A döntést
ennek tisztázásáig javasolja elnapolni.

A képviselőtes~ület a polgármesterrel egyhangulag egyetértett.

is:nertette a székesfehérvári polgármester
után kollégiumi hozzájárult kér a kollégi_

Farkas János Dolgármester

leve~ét, amelyben négy fő

umok fenntartásához.
Elmondja, hogy az összeg összességében nem nagy, mégis

önkormányzatok feladata a kollégiumok fem"tartása.

nem a ko zs égi

Hozzászólások:
Fábián Jánosné - hozzá kell járulni, mert a férőhely felu"tartása nag;
feladat. Gyermeke kollégiumi elhelyezett, ahol az elhelyezéssrt a

lőnek nem kell fizetni, csak az étkeztetésért.
Dr.Hamza :Yászlóné - mindenki szorult hlyzethen van, ha az önkornány
zat anyagi eszközei ezt megengedik,kellene támogatni, bá.r erre a pén

re itthon is szükség van.
Márki Ferenc jegyző - a kollégiumak fenntartása, működtetése városi
feladat, tehát a városi önkormányzatok kötelezettsége. Blmerve azt,
hogy a kollégiumok fenntartása nehézségekbe ütközik, azt kell mondna
hogy intézményeink fenntartása is. Mint azt a képviselők tudják ez

évi intézményi költségvetésünk rendkivül szűkreszabott, takarékos
gozdálkodást kivánó költségvetés. Ezek mellett ilyen támogatások
megszavazása nem etikus.



Több hozzászólás nem volt a ké;lviselőtestület egyhangulag az aJl;ábbi
határozatot hozta:

l6/1995.(IV.27./ sz. határozat

Tordas Község KépviselőtestUlete a székesfehérvári
kollégiumok fem1tartásához anyagilag hozzájárulni

nem tud.
Felhatalmazza a polgármester, hogy e döntéstől le
vélben értesítse Székesfehérvár város polgármesteré·

Farkas János polgármester a továbbiakban tájékozatta a képviselőt es
tületet arról, hogy a tervben szereplő Köztársas:ig út felújítására
a két mg-i szövetkezettel megállapodás született, amely a kciltségek
megosztás ára vonatkozik. Az önkormányzat 350.000 Ft-al, a Tordas-Gyú:
Mg-i Szövetkezet 350.000 Ft-al, a Gazda Szövetkezet 100.000 Ft-al
jr'Írul hozzá a költségekhez. A munkát május elején elvégzik.

Elkészült a sportpálya elejének megosztási vázrajza, amelynek Földhi·
valai átvezetése után Vasvári Pállal az adásvételi szerződés megköt

hető.

Az útépítésből fakadó költségek megosztása után félmillió forint meg.
takarításunk marad. Tervezzük e aZ óvoda,posta,orvosi rendelő tető

szerkezetének felújítását ?

Cifka János képviselő,- maradJon a pjnzt tartalékban és kérjünk más
tól is árajánlatot a munkára nézve.

E javaslattal a képviselőtestület egyhangulag egyetértett.

Több bejelentés, javaslat nem volt a polgármester az ülést befejezet·
nek nyilvánította.

kmf.

~n/;--
polgármester


